
Van:  

 

Verzonden: dinsdag 17 januari 2017 17:55 
 

Onderwerp: een persbericht dat reageert op de mededeling van een woordvoerder van Avalex 

 
 
Geacht raadslid! 
 
Wij sturen u het onderstaande en bijgevoegde te uwer informatie. 
 
Natuurlijk graag bereid tot nadere toelichting, met vriendelijke groet, 
 
 
 

 
Van:  
Verzonden: dinsdag 17 januari 2017 17:36 
Onderwerp: een persbericht dat reageert op de mededeling van een 
woordvoerder van Avalex 
 

 
Geachte redactie! 
 
Hierbij een persbericht dat reageert op de mededeling van 
een woordvoerder van Avalex gisteren, dat dat bedrijf 
“uitgebreid” heeft laten onderzoeken dat er geen andere 
plekken zijn waar een afvalbrengstation 
(‘duurzaamheidscentrum’ volgens Avalex) kan worden 
gebouwd dan in de Dobbewijk, vlak achter de woningen in 
die wijk. 
(zie bijvoorbeeld http://www.unity.nu/Artikelen/voorschoten/avalex:-

geen-alternatieve-locatie-mogelijk-voor-afvalstation.) 
 
Die mededeling van Avalex is ‘bezijden de waarheid’. Het 
persbericht gaat daarover. 
 
Voor het overige zij het ons kortheidshalve vergund u naar 
hierbij gevoegd persbericht te verwijzen. 
 
Vanzelfsprekend graag bereid tot nadere toelichting, met 
vriendelijke groet, 
 

http://www.unity.nu/Artikelen/voorschoten/avalex:-geen-alternatieve-locatie-mogelijk-voor-afvalstation
http://www.unity.nu/Artikelen/voorschoten/avalex:-geen-alternatieve-locatie-mogelijk-voor-afvalstation


 

 

 
 

p/a 
 
 

Voorschoten, dinsdag 17 januari 2017. 
 
 
Persbericht! 
 
 
‘Avalex schaamteloos brutaal’ 

De Buurtvereniging Recht door Recht uit de Dobbewijk verbaast zich over de schaamteloze brutaliteit van afvalverwerker 

Avalex. Nu blijkt dat ook de hele raad in Voorschoten tegen de vestiging van een afvalbrengstation in de Dobbewijk is, zegt een 

woordvoerder van Avalex doodleuk dat dat bedrijf “uitgebreid” heeft laten onderzoeken dat er geen andere plekken zijn waar 

dat station gebouwd kan worden. Daar klopt volgens Recht door Recht helemaal niets van. 

“Eerder had de gemeente Voorschoten het ook al over ‘uitvoerig en grondig onderzoek’ en over ‘langdurige analyses’”, zegt 

Wim ter Keurs namens de buurtvereniging, “en toen hebben we dat onderzoek maar eens opgevraagd bij de gemeente. Na 

maanden kregen we een handvol rapportjes van ieder een paar velletjes en daar bleek zeker niet uit, dat er uitvoerig en grondig 

onderzoek was gedaan. In die rapportjes waren de mogelijke locaties voor het afvalbrengstation heel onnauwkeurig beschreven, 

beoordelingscriteria bleken te hooi en te gras te zijn toegepast (bij de ene locatie was het ene rijtje criteria toegepast en bij een 

andere locatie weer een ander rijtje), belangrijke criteria (de gevolgen voor diverse categorieën inwoners bijvoorbeeld) bleken 

helemaal niet gehanteerd en volstrekt onduidelijk was hoe zwaar de verschillende criteria hadden gewogen en welke criteria om 

welke redenen doorslaggevend waren. Daarom brachten we begin december een persbericht uit onder de kop ‘Onderzoek 

Avalex duurzaamheidscentrum Dobbewijk deugt niet’”. 

De gemeente reageerde op dit persbericht van de buurt onmiddellijk met de opmerking, dat het bij de rapportjes die ze de buurt 

had toegezonden slechts ging om “verkenningen” en “geen afgeronde documenten waarover besluitvorming heeft 

plaatsgevonden”. Op 12 januari jl. zei wethouder Binnendijk in de vergadering van de Commissie Wonen, Ruimte en Groen, dat 

er “geen extra onderzoek” is gedaan. 

Ter Keurs benadrukt, dat de buurt niet heeft gevraagd om “extra onderzoek”, maar om de rapporten van wat de gemeente 

destijds zelf noemde ‘uitvoerig en grondig onderzoek’ en ‘langdurige analyses’. En hij vervolgt: “Het is treurig te moeten 

constateren, dat het bijna vier maanden heeft moeten duren voordat duidelijk werd dat er helemaal geen deugdelijk 

locatieonderzoek naar een nieuw ‘duurzaamheidscentrum’ is verricht. Dat zulk onderzoek helemaal niet is verricht en dat het zo 

lang heeft moeten duren voordat dit duidelijk werd, is een overheid onwaardig. En dan moet Avalex nu niet aankomen met de 

leugenachtige mededeling, dat Avalex “uitgebreid” heeft laten onderzoeken dat er geen andere plekken zijn waar dat station 

gebouwd kan worden. Dat is nooit behoorlijk onderzocht, maar dat is het probleem van Avalex”. 

noot voor de redactie: 

 Zonder kop en zonder voetnoot telt dit persbericht 409 woorden. 

 Inlichtingen bij  


